
Protokół Nr BRM.0002.11.2020 

XXX Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 25 września 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 

 

 
Obrady rozpoczęto 25 września 2020 r. o godz. 13:00 
Zakończono o godz. 17:00 tego samego dnia 
 
  
Sesji przewodniczył  Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 
    - Alicja Stefanowska 
      
Protokołowała  Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 
    - Małgorzata Adameit 

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 
 
Otwarcia sesji dokonała Przewodniczący Rady Miejskiej.  
 
Witała radnych uczestniczących w dzisiejszej sesji, Burmistrza Olecka – Karola Sobczaka, 
Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch oraz mieszkańców oglądających transmisję  
i obecnych w sali konferencyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą udostępnione  
na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 
danych osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 
wejściem do sali konferencyjnej. 
Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  
 
Wyniki: 
OBECNY: 21,  
NIEOBECNY: 0. 
 
Wyniki imienne: 
OBECNY (21) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 
Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  
że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum  
do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  
W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 



1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  
2. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.  
3. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka: 

a) wysłuchanie stron i opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  
w Olecku, 

b) głosowanie nad zasadnością skargi na działalność Burmistrza Olecka, 
c) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Olecka. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko, 
b) utworzenia Osiedla Siejnik w Olecku i nadania mu statutu, 

c) przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Olecko, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego, 

e) sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych i manipulacyjnych za usługi 
przewozowe w gminnych regularnych przewozach osób na terenie Gminy 
Olecko, 

f) uchylająca uchwałę w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane 
lokalnym transportem zbiorowym w Olecku, 

g) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  
w okresie od ostatniej sesji. 

6. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 
7. Analiza inwestycji Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka” w Olecku. 
8. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 
9. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 
10. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez: 

 ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów  
i, j, k: 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 
Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku, 

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 
Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w 
Olecku. 

 
Radny Anna Kaczor  
zwróciła się do radcy prawnego z zapytaniem odnośnie zaplanowanego porządku obrad 
sesji  
i zapisów statutu z tym związanych, czy nie ma niezgodności.  
 
Radca prawny – Łukasz Oniśko 
wyjaśnił, iż porządek obrad ustala Przewodniczący Rady Miejskiej. 
 
W dyskusji udział wzięli: 



 Radny Mariusz Miłun, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun 
zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez: 

 zdjęcie punktu 7 – Analiza inwestycji Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka”  
w Olecku. Numeracja pozostałych punktów zmieni się odpowiednio. 

 
Radny Janina Anuszkiewicz 
wyraziła wątpliwości odnośnie porządku obrad i podejmowania uchwały w sprawie zmian  
w statucie Gminy Olecko. 
 
Radca prawny – Łukasz Oniśko 
wyjaśnił, iż kolejność punktów dzisiejszego porządku obrad inna niż w obowiązującym 
statucie, nie spowoduje żadnych konsekwencji. 
 
W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko, 

 Radny Dawid Bondarenko. 
 
Radny Dawid Bondarenko 
zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez: 

 zdjęcie punktu 3 – Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza Olecka. 
Numeracja pozostałych punktów zmieni się odpowiednio. 

 
Radca prawny – Łukasz Oniśko 
wrócił do zapisów statutu odnośnie porządku obrad. 
 
Radny Anna Kaczor 
odniosła się do wniosku Radnego Dawida Bondarenko. 
 
W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun (ad vocem), 

 Radny Wojciech Rejterada (ad vocem), 

 Janina Anuszkiewicz. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zgłosiła wniosek o zlecenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku zadania – Analiza 
unieważnienia przetargu nieograniczonego na świadczenie usług w zakresie dowozu 
uczniów do szkół prowadzonych przez Gminę Olecko w roku szkolnym 2020/2021 oraz 
powierzenia przewozów firmie Faster Typa Radosław z Olsztyna na miesiąc październik tego 
roku. 
Zapytała, czy Rada wyraża zgodę na przegłosowanie wszystkich wniosków w jednym 
głosowaniu. 
 
Rada Miejska nie wyraziła zgody. 
 
Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 
wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady. 



Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka o zmianę porządku obrad sesji. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

 ujęcia w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktów  
i, j, k: 

- projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku, 

- projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 
Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku, 

- projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 
Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  
w Olecku. 

  
Wyniki głosowania: 
ZA: 21,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 
Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną 
większość głosów i ujęto w punkcie 4 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunkty i, j, 
k.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
poddała pod głosowanie wniosek Radnego Dawida Bondarenko o zmianę porządku obrad 
sesji. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie punktu 3 – Rozpatrzenie skargi na 
działalność Burmistrza Olecka. Numeracja pozostałych punktów zmieni się 
odpowiednio.  

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 13,  
PRZECIW: 6,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Józef Krajewski, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
PRZECIW (6) 



Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Marian Prusko, Marcin Roszko, Wioletta 
Dorota Żukowska. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 
Ferdynand Grodzicki, Wojciech Leonarczyk. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną 
większość głosów i zdjęto punkt 3 porządku obrad – Rozpatrzenie skargi na 
działalność Burmistrza Olecka. Numeracja pozostałych punktów zmienia się 
odpowiednio. 
 
 
Radny Jarosław Bagieński 
zabrał głos w sprawie zlecenia zadania Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
odniosła się do zapytania radnego. 
 
Radny Mariusz Miłun 
upewnił się co do prawidłowości trybu zlecenia zadania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
poddała pod głosowanie wniosek dotyczący zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
w Olecku zadania. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku zadania – Analiza 
unieważnienia przetargu nieograniczonego na świadczenie usług w zakresie dowozu 
uczniów do szkół prowadzonych przez Gminę Olecko w roku szkolnym 2020/2021 
oraz powierzenia przewozów firmie Faster Typa Radosław z Olsztyna na miesiąc 
październik tego roku.  

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14,  
PRZECIW: 7,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 
Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 
Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 
PRZECIW (7) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 
Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Grzegorz Wróblewski. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został przyjęty i zlecono 
zadanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
w związku z przyjętym wnioskiem o zlecenie zadania Komisji Rewizyjnej zgłosiła wniosek  
o zmianę porządku obrad sesji poprzez: 
 ujęcie w punkcie 4 porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu l: 



 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

Poddała wniosek pod głosowanie. 
 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad sesji poprzez ujęcie w punkcie 3 porządku obrad – podjęcie 
uchwał w sprawach – podpunktu l:  

 projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19,  
PRZECIW: 2,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janina Anuszkiewicz, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 
Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech 
Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 
Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta 
Dorota Żukowska. 
PRZECIW (2) 
Jarosław Bagieński, Alicja Nowik. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną 
większość głosów i ujęto w punkcie 3 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunkt l. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
poddała pod głosowanie wniosek Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o zmianę porządku 
obrad sesji. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie punktu 6 – Analiza inwestycji 
Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka” w Olecku. Numeracja pozostałych punktów 
zmieni się odpowiednio. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 
Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
 



Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną 
większość głosów i zdjęto punkt 6 porządku obrad – Analiza inwestycji 
Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka” w Olecku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
w związku z tym, iż do porządku obrad wprowadzono wiele zmian, odczytała porządek  
po zmianach: 
 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  
2. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.  
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko, 
b) utworzenia Osiedla Siejnik w Olecku i nadania mu statutu, 
c) przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko, 
d) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 
e) sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych i manipulacyjnych  

za usługi przewozowe w gminnych regularnych przewozach osób na terenie 
Gminy Olecko, 

f) uchylająca uchwałę w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane 
lokalnym transportem zbiorowym w Olecku, 

g) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 
h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029, 
i) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Olecku, 
j) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku, 
k) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Polityki Prorodzinnej, 

Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  
w Olecku, 

l) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Olecku na rok 2020. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  
w okresie od ostatniej sesji. 

5. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami. 
6. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 
7. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 
8. Zamknięcie obrad sesji. 

Na tym punkt zakończono. 
 
 
Do punktu 2 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  
i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 
uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
poinformowała, iż nie wpłynęły żadne zgłoszenia z uwagami i wnioskami dotyczącymi 
projektów uchwał. 
 
Uwag nie zgłaszano. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 



Do punktu 3 – Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko 
 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja przy 6 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 
Anuszkiewicz 
poinformowała, iż Komisja przy 1 głosie za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących się 
nie zaopiniowała projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Anna Kaczor, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Wojciech Leonarczyk. 
 
Radny Wojciech Leonarczyk 
zgłosił wniosek o skreślenie w § 1 punktu 4 projektu uchwały w brzmieniu: 
„§ 60. 1. Głosowanie tajne odbywa się przy użyciu urządzeń umożliwiających sporządzenie  
i utrwalenie nieimiennego wykazu głosowań radnych. 
2. Rada może zdecydować o przeprowadzeniu głosowania tajnego na specjalnie 
przygotowanych kartach do głosowania opatrzonych pieczęcią Rady. W takim przypadku 
głosowanie przeprowadza, wybrana z grona Rady, 3 osobowa Komisja Skrutacyjna, która 
wybiera spośród siebie Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. Członkiem komisji nie może 
być osoba kandydująca. Komisja Skrutacyjna przed przystąpieniem do głosowania objaśnia 
sposób głosowania. Prowadzący obrady zapewnia właściwe warunki tajności głosowania.  
Po przeliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytuje protokół, podając 
wynik głosowania. Karty z oddanymi głosami i protokół głosowania stanowią załącznik  
do protokołu z sesji.”. 
 
W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Wojciech Leonarczyk (ad vocem), 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Jarosław Bagieński (ad vocem), 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko, 



 Radny Ferdynand Grodzicki (ad vocem), 

 Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru – Wojciech Wiktorzak. 
 
PRZERWA 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
wznowiła obrady i przypomniała, że sesja jest nagrywana. 
Poddała pod głosowanie wniosek Radnego Wojciecha Leonarczyka o skreślenie w § 1 
punktu 4 projektu uchwały. 
 
Głosowano wniosek w sprawie: 

 skreślenia z projektu uchwały w paragrafie 1 punktu 4 (dotyczy paragrafu 60 statutu). 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 11,  
PRZECIW: 7,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun, 
Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Wioletta Dorota Żukowska. 
PRZECIW (7) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 
Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Grzegorz Wróblewski. 
 
WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 
Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został przyjęty i wprowadzono 
poprawkę do projektu uchwały. 
 
Radni nie zgłaszali innych uwag, ani wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Olecko. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 10,  
PRZECIW: 3,  
WSTRZYMAŁO : 8,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Rafał Cezary Bielawski, Jakub Dziubiński, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Mariusz 
Miłun, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 
Stefanowska. 
PRZECIW (3) 



Dawid Bondarenko, Paweł Giełazis, Grzegorz Wróblewski. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (8) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Adam Chajęcki, Ferdynand Grodzicki, Anna 
Kaczor, Renata Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy 
Olecko. 
 
 
Uchwała Nr BRM.0007.92.2020 
w załączeniu 
 
 

b) utworzenia Osiedla Siejnik w Olecku i nadania mu statutu 
 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 
Anuszkiewicz 
poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie utworzenia 
Osiedla Siejnik w Olecku i nadania mu statutu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 utworzenia Osiedla Siejnik w Olecku i nadania mu statutu. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef 
Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 



Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie utworzenia Osiedla Siejnik w Olecku  
i nadania mu statutu. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.93.2020 
w załączeniu 
 
 

c) przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Olecko 

 
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 
Szałkowska 
omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 4 głosach za i 2 głosach 
wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 
Anuszkiewicz 
poinformowała, iż Komisja jednogłośnie negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja przy 4 głosach za i 3 głosach przeciw pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przystąpienia  
do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta  
i gminy Olecko. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Janina Anuszkiewicz, 

 Radny Renata Małgorzata Maciąg, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko. 
 
PRZERWA 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
wznowiła obrady. 
 
W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Dawid Bondarenko (ad vocem), 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 
Alicja Szałkowska. 



Radni nie zgłaszali innych uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12,  
PRZECIW: 9,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 
Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 
Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Grzegorz Wróblewski. 
PRZECIW (9) 
Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 
Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.94.2020 
w załączeniu 
 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego 

 
Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 
omówił projekt uchwały. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 
na podstawie prezentacji omówił szczegóły związane z transportem zbiorowym – treść  
w załączeniu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 
Anuszkiewicz 
poinformowała, iż Komisja przy 2 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 



Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 
 
 
W dyskusji udział wzięli: 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska, 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko, 

 Radny Dawid Bondarenko, 

 Radny Anna Kaczor, 

 Radny Janina Anuszkiewicz (ad vocem), 

 Radny Renata Małgorzata Maciąg 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska. 
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15,  
PRZECIW: 1,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 3,  
BRAK GŁOSU: 2,  
NIEOBECNI: 0. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 
Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 
Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 
Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
PRZECIW (1) 
Marian Prusko. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 
Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor. 
BRAK GŁOSU (2) 
Paweł Giełazis, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.95.2020 
w załączeniu 
 

e) sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych i manipulacyjnych za usługi 
przewozowe w gminnych regularnych przewozach osób na terenie Gminy 
Olecko 



Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 
omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 
Anuszkiewicz 
poinformowała, iż Komisja przy 2 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie sposobu 
ustalania wysokości opłat dodatkowych i manipulacyjnych za usługi przewozowe  
w gminnych regularnych przewozach osób na terenie Gminy Olecko. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych i manipulacyjnych za usługi 
przewozowe w gminnych regularnych przewozach osób na terenie Gminy Olecko. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 16,  
PRZECIW: 1,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 
Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 
Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin 
Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
PRZECIW (1) 
Marian Prusko. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 
Janina Anuszkiewicz, Anna Kaczor. 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Giełazis, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada podjęła uchwałę w sprawie sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych  
i manipulacyjnych za usługi przewozowe w gminnych regularnych przewozach osób  
na terenie Gminy Olecko. 



Uchwała Nr BRM.0007.96.2020 
w załączeniu 
 

f) uchylająca uchwałę w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane 
lokalnym transportem zbiorowym w Olecku 

 
Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – Janina 
Anuszkiewicz 
poinformowała, iż Komisja przy 3 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały uchylającej uchwałę  
w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane lokalnym transportem zbiorowym  
w Olecku oraz pismo z firmy Przewozy Krajowe i Zagraniczne „LELO” kierowane do Rady 
Miejskiej – treść w załączeniu.  
Oddała głos przedstawicielowi firmy Przewozy Krajowe i Zagraniczne „LELO”. 
 
Przedstawiciel firmy Przewozy Krajowe i Zagraniczne „LELO” – Iwona Lelo 
zabrała głos w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane transportem zbiorowym. 
 
W dyskusji udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko. 
 
Radny Wojciech Leonarczyk 
zgłosił wniosek o wyjaśnienie stanu prawnego dotyczącego przystanków autobusowych  
w mieście, czyją są własnością.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 uchylenia uchwały w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy wykonywane lokalnym 
transportem zbiorowym w Olecku. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 12,  



PRZECIW: 6,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Wojciech 
Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, 
Wojciech Rejterada, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
PRZECIW (6) 
Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Marian Prusko, Marcin 
Roszko. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 
Ferdynand Grodzicki. 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Giełazis, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada podjęła uchwałę uchylającą uchwałę w sprawie ustanowienia ulg za przejazdy 
wykonywane lokalnym transportem zbiorowym w Olecku. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.97.2020 
w załączeniu 
 

g) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 
 
Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
omówiła projekt uchwały, wskazując na autopoprawkę Burmistrza. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Olecko na 2020 rok. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 



Wyniki głosowania: 
 
ZA: 18,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 1,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 
Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 
Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 
Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
BRAK GŁOSU (1) 
Janina Anuszkiewicz. 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Giełazis, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 
rok. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.98.2020 
w załączeniu 
 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 
 
Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
 
Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  
poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa – 
Alicja Nowik 
poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna Kaczor 
poinformowała, że Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania Oleckiej Rady Seniorów. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 



 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, 
Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski. 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Giełazis, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.99.2020 
w załączeniu 
 
 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Rady Miejskiej w Olecku 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Olecku. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 



Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 
Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 
Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 
Józef Krajewski. 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Giełazis, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.100.2020 
w załączeniu 
 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, 
Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu  
i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji 
Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, 
Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski. 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Giełazis, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 



członków Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej 
w Olecku. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.101.2020 
w załączeniu 
 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Polityki 
Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie powołania członków Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  
i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie powołania członków Komisji Polityki Prorodzinnej, 
Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, 
Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski. 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Giełazis, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania 
członków Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady 
Miejskiej w Olecku. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.102.2020 
w załączeniu 
 

l) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Olecku na rok 2020 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 



omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  
w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  
 
Radni nie zgłaszali uwag. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Olecku na rok 2020. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMAŁO SIĘ: 0, 
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 2. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Józef Krajewski, 
Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 
Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 
Grzegorz Wróblewski. 
NIEOBECNI (2) 
Paweł Giełazis, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia planu 
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku na rok 2020. 
 
Uchwała Nr BRM.0007.103.2020 
w załączeniu 
 
Na tym punkt wyczerpano. 
 
PRZERWA 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
wznowiła obrady. Przypomniała, że sesja jest nagrywana. 
 
 
Do punktu 4 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 
podejmowanych w okresie od ostatniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  
 
Wyniki: 
OBECNY: 18,  



NIEOBECNY: 3. 
 
Wyniki imienne: 
OBECNY (18) 
Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 
Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Anna Kaczor, Józef Krajewski, Wojciech Leonarczyk, 
Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, 
Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
NIEOBECNY (3) 
Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Wioletta Dorota Żukowska. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  
że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi wystarczające kworum.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły sprawy, które  
na bieżąco były przesyłane radnym: 

 Komendant Powiatowy Policji w Olecku zwrócił się z prośbą o ujęcie  
w budżecie Gminy Olecko na 2021 rok kwoty 15.000,00 zł celem wsparcia 
finansowego. 

 W dniu 3 września 2020 r. z Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego 
wpłynęła skarga mieszkańca Olecka na działalność Burmistrza Olecka  
w zakresie działań związanych z zapewnieniem dowozu uczniów do szkół. 
Przedmiotową skargę, według właściwości, przekazało do Rady Miejskiej również 
Ministerstwo Infrastruktury oraz Kancelaria Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 

 W dniu 4 września 2020 r. wpłynęła uchwała Nr RIO.IV-0120-241/20 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii  
o przedłożonej przez Burmistrza Olecka informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Gminy Olecko za pierwsze półrocze 2020 r. Opinia jest pozytywna. 

 Burmistrz Olecka przedłożył wyniki konsultacji z mieszkańcami Osiedla Siejnik I  
i Osiedla Siejnik II w Olecku w sprawie utworzenia jednostki pomocniczej Gminy 
Olecko – Osiedla Siejnik w Olecku. 

 W dniu 10 września 2020 r. wpłynęło pismo mieszkanki Olecka w sprawie dewastacji 
ogrodzenia; 

 Naczelnik Urzędu Skarbowego w Olecku przekazał informacje dotyczącą 
przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej  
w Olecku. 

 W dniu 22 września wpłynął akces Radnego Józefa Krajewskiego do pracy  
w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz prośba Radnego Pawła Giełazisa  
o przeniesienie do Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  
i Bezpieczeństwa. 

 W dniu 23 września 2020 r. wpłynęło pismo z firmy Transporter Krzysztof Józef 
Prusko dotyczące skargi na działalność Burmistrza Olecka w zakresie działań 
związanych z zapewnieniem dowozu uczniów do szkół. 

 W dniu 24 września 2020 r. wpłynęło pismo z firmy Przewozy Krajowe  
i Zagraniczne „LELO” w sprawie niepodejmowania uchwały dotyczącej 
dofinansowania na pokrycie kosztów wykonywanej usługi przewozu autobusem. 

 Odbyło się 6 posiedzeń komisji. 
Zapytała, czy są pytania w związku z przedstawionymi informacjami.  
 
Radny Dawid Bondarenko 
zwrócił się z prośbą o możliwość odczytania pisma z firmy Transporter Krzysztof Józef 
Prusko dotyczące skargi na działalność Burmistrza Olecka. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 



wyraziła zgodę. 
 
Radny Dawid Bondarenko 
odczytał pismo – treść w załączeniu i zajął stanowisko w tej sprawie. 
 
Radny Józef Krajewski 
zapytał, czy firma Faster Typa Radosław z Olsztyna płaci podatki dla Gminy Olecko.  
Wyraził wątpliwość, czy sesja Rady Miejskiej jest właściwym miejscem na rozstrzyganie 
spraw związanych z konkurencyjnością firm transportowych. 
Zabrał głos w sprawie organizacji pracy i ustawienia mebli w sali konferencyjnej.  
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
udzielił odpowiedzi odnośnie konkurencyjności firm. 
 
Radna Anna Kaczor 
zabrała głos w sprawie podania danych radnych na spotkaniu z pracownikami firmy PKS 
NOVA w Suwałkach. 
 
Radni nie zgłaszali innych pytań.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
Do punktu 4 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie między sesjami.  
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
poinformował, że wszystkie informacje z tego okresu oraz zarządzenia zostały zamieszczone 
w Biuletynie Informacji Publicznej. 
Krótko wspomniał, iż przystąpiono do prac związanych z budową ronda na obwodnicy, 
można składać propozycje odnośnie projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Śródmieście Centrum w Olecku oraz trwa spis rolny.  
Podziękował mieszkańcom sołectw i firm oraz innym osobom za włączenie się w obchody 
tegorocznego Święta Plonów.  
Udzielił informacji na temat Centrum Edukacyjno-Kulturalnego w Kijewie. 
 
Radni nie zgłaszali żadnych pytań. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
Do punktu 5 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
przypominała, iż zgodnie z § 47 w związku z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo 
zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce 
Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu z sesji.  
Prosiła radnych o zgłaszanie oświadczeń. 
 
Radny Wojciech Leonarczyk 
wystąpił w następujących sprawach: 

 oświadczył, że jego ukochane Olecko, to jedyne miasto, w którym nie ma ścieżek 
pieszo-rowerowych. Zgłosił wniosek o kompleksowe zajęcie się tym problemem; 

 zaprosił radnych na najbliższe posiedzenie Komisji Statutowej Rady Miejskiej  
w Olecku, które będzie poświęcone głosowaniu tajnemu. 

 
Radny Dawid Bondarenko 
wystąpił w następujących sprawach: 



 podziękował Burmistrzowi i pracownikom Urzędu Miejskiego w Olecku  
za zorganizowanie spotkania w terenie odnośnie projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Śródmieście Centrum w Olecku. Wskazano 
elementy, które będą zmieniane. Żałuje, iż w spotkaniu uczestniczyło tylko dwóch 
radnych; 

 poinformował, iż na ostatnim posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki 
Rady Miejskiej w Olecku zgłosił wniosek o wystąpienie do Starostwa Powiatowego  
w Olecku z zapytaniem, czy będzie składany wniosek do Funduszu Dróg 
Samorządowych na remont drogi powiatowej na odcinku Sedranki – Lenarty, gdyż 
wpływają do niego zapytania odnośnie przeznaczenia funduszu sołeckiego,  
np. na budowę oświetlenia;  

Ponadto zgłaszał problem braku chodnika wzdłuż drogi powiatowej w Raczkach Wielkich 
oraz niedziałającego oświetlenia; 

 pogratulował sołtysom Sołectwa Babki Oleckie i Dąbrowskie porozumienia się  
i przeznaczenia funduszu sołeckiego na jedno wspólne zadanie – wykonanie projektu 
technicznego przebudowy drogi Babki Oleckie – Pieńki. 

 
Radny Anna Kaczor 
wystąpiła w następujących sprawach: 

 podziękowała pracownikom Urzędu Miejskiego w Olecku oraz biura Rady Miejskiej za 
wsparcie i sprawną obsługę; 

 poinformowała, iż na podstawie art. 24 ustawy o samorządzie gminnym, wystąpiła  
z wnioskiem o wgląd do wniosku o dofinansowanie przewozów autobusowych  
z funduszy krajowych i zwróciła się do kancelarii prawnej w Gdańsku o interpretację 
w zakresie dostępu do informacji. W odpowiedzi kancelaria prawna wskazała,  
że organ winien udzielić informacji radnemu w zakresie żądanych informacji biorąc 
pod uwagę, iż uprawnienia radnego są szersze niż te dotyczące dostępu do 
informacji publicznej. Nie ma podstaw do kwestionowania formy, w jakiej chce te 
informacje uzyskać, gdyż to on określa sposób ich posiadania. Jednakże powinien 
wskazać dlaczego taka forma przekazania danych jest niezbędna do wykonywania 
mandatu zgodnie z nadrzędnym celem, czyli dobrem wspólnoty samorządowej. Na 
radnym ciąży obowiązek zachowania poufności danych, poszanowania i ochrony 
własności intelektualnej, wykorzystania ich zgodnie z zasadami sprawowanej funkcji. 

 
Radny Wojciech Rejterada 
wystąpił w następujących sprawach: 

 na prośbę mieszkańców ul. Młynowej zgłosił wniosek o zamontowanie progu 
zwalniającego na jezdni; 

 zapytał, jakie stanowisko zajmie Burmistrz w związku z prośbą Zespołu Szkół 
Społecznego Towarzystwa Oświatowego w Olecku o wymianę pieca centralnego 
ogrzewania oraz termomodernizację budynku, który jest własnością gminy; 

 podziękował za udzieloną odpowiedź na zapytanie w kwestii późnego uruchamiania 
oświetlenia ulicznego w mieście; 

 zapytał o docelową lokalizację obrazu znajdującego się w sali konferencyjnej. 
 
Radny Józef Krajewski 
wystąpił w następujących sprawach: 

 zapytał, czy w gminie istnieje system kontroli mieszkańców domów jednorodzinnych 
w zakresie spalania śmieci w piecach centralnego ogrzewania i czy ewentualnie taki 
system kontroli można stworzyć; 

 odnośnie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Śródmieście Centrum w Olecku zgłosił problem wysokiego krawężnika na parkingu 
przy Placu Wolności na wysokości apteki i sklepu warzywnego; 

 poddał pod rozwagę zmianę umeblowania w sali konferencyjnej i wykonanie dużego, 
okrągłego stołu dla radnych i kierowników urzędu Miejskiego w Olecku; 



 przekazał informację, iż na niebezpiecznym skrzyżowaniu na obwodnicy Olecka 
będzie budowane rondo.   

 
Radny Mariusz Miłun 
wystąpił w następujących sprawach: 

 zapytał, ilu mieszkańców liczy Gmina Olecko; 
 zapytał, jak wygląda kwestia składanych deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi i różnicy między ilością mieszkańców 
gminy a ilością deklaracji. Wskazał na konieczność uszczelnienia systemu, by wpływy 
i wydatki zbilansowały się. 

  
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
odniósł się do wystąpień radnych informując, iż część odpowiedzi udzieli na piśmie. 
 
Radny Dawid Bondarenko 
zabrał głos w sprawie ścieżek rowerowych. 
 
Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 
udzielił odpowiedzi na zapytanie w sprawie montażu progu zwalniającego na ul. Młynowej 
oraz systemu kontroli palenia odpadów w piecach centralnego ogrzewania. 
 
Radny Józef Krajewski 
zadeklarował współpracę na rzecz czystego powietrza w gminie. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
udzielił odpowiedzi na zapytanie w kwestii lokalizacji obrazu. 
 
Radny Anna Kaczor 
odniosła się do wypowiedzi Burmistrza w kwestii udostępnienia do wglądu wniosku. 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
Do punktu 7 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 
 
Mieszkaniec Olecka – Marian L. 
zabrał głos w sprawie wzajemnego szacunku i odrzucenia emocji podczas pracy radnych  
na sesji oraz poruszył kwestię odpadów.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska  
zwróciła się z prośbą o wzajemny szacunek i ograniczenie czasowe wypowiedzi osób 
zabierających głos na sesji, aby wypowiedzi w kilku zdaniach zawierały sedno sprawy. 
Przypomniała o planowanym szkoleniu dla radnych. 
 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
udzielił informacji na temat szkolenia. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Do punktu 8 – Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Alicja Stefanowska 
zamknęła obrady XXX Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 
 



 
 
Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Alicja Stefanowska  
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